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Svar på interpellation från Agneta Lundahl
Dahlström (S) Ar du villig att säkerställa de
demokratiska processerna i Täby?

Agneta Lundahl Dahlström (S) har i en interpellation den 17 juni 2024 ställt
frågan om kommunstyrelsens ordförande kommer se till att information om
viktiga ärenden i fortsättningen kommer delges oppositionen och berörda
nämnder.

Täby kommuns nämnder delges den information som faller inom deras
ansvarsområde. Enligt nämndernas reglementen ansvarar kommunstyrelsen för
kommunens fastigheter och planeringen av dem. Mot bakgrund av detta är det
kommunstyrelsen som beslutat och informerats om den nu gällande

lokalförsörjningsplanen. Framtagandet av lokalförsörjningsplanen sker dock i
samverkan mellan samtliga verksamhetsområden.

Angående omorganiseringen inom elevhälsan; genom ändringar i skollagen
(2010:800) som trädde i kraft i juli 2023, stärktes och förtydligades elevhälsans
uppdrag. Verksamhetsområde utbildning har därför arbetat för att bättre anpassa
elevhälsans organisation till de nya kraven. Under 2021-2022 ökades antalet
skolsköterskor och skolkuratorer, medan antalet psykologtjänster minskades
under 2024. Syftet med dessa förändringar var att skapa en bättre balans mellan
utredande och elevnära professioner, vilket förbättrar elevhälsans förebyggande-
och hälsofrämjande arbete. Sammantaget har förändringarna inneburit en
utökning av den centrala elevhälsan. För att bedöma konsekvenserna av
minskningen av psykologer användes en barnchecklista, och det bedömdes att en
barnkonsekvensanalys inte var nödvändig då konsekvenserna inte ansågs
märkbart påverka eleverna. I denna fråga är det kommunstyrelsen, och mer
specifikt personalutskottet som tar beslut. Barn- och grundskolenämnden samt
resterande nämnder i kommunen kommer i likhet med hur det görs idag fortsatt

as om ärenden som ligger inom deras respektive ansvarsområden.
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